

## Declaration on “Per- and Polyfluoroalkyl substances (PFASs)”

PFAS are a large and complex group of human-made chemicals used in a variety of products for their unique properties, and have been a subject of environmental and health concerns due to their persistence in the environment and potential health risks.

To the best of our knowledge, Tecalan GmbH does not use any substances that fall within the OECD definition of per- and polyfluoroalkyl substances (PFASs) in the manufacturing process of the product.

Please note that we do not specifically perform analysis on finished products to measure this group of substances.

**PTFE products are not part of this declaration.**

**Please understand that we will not fill in any specific questionnaires.**

## Erklärung zu “Per- and Polyfluoroalkyl substances (PFASs)”

PFAS sind eine große und komplexe Gruppe vom Menschen hergestellter Chemikalien, die aufgrund ihrer einzigartigen Eigenschaften in einer Vielzahl von Produkten verwendet werden und aufgrund ihrer Langlebigkeit in der Umwelt und ihrer potenziellen Gesundheitsrisiken Anlass zu Besorgnis geben.

Nach unserem besten Wissen verwendet die Tecalan GmbH keine Substanzen im Herstellungsprozess der Produkte, die unter die OECD-Definition von Per- und Polyfluoralkylsubstanzen (PFAS) fallen.

Bitte beachten Sie, dass wir keine spezifischen Analysen von Fertigprodukten durchführen, um diese Gruppe von Substanzen zu messen.

**PTFE Produkte sind nicht Bestandteil dieser Erklärung.**

**Bitte haben Sie Verständnis, dass wir keine speziellen Fragebögen ausfüllen.**

i.V. Stefan Reichert  
(Betriebsleiter)